

# NOS VALEURS

OUR  
VALUES



## **SUPPORT**

Être à l'écoute des gens autour de soi, offrir son aide/appui au quotidien, savoir motiver et encourager pour faire voir le côté constructif des choses

## **SUPPORT**

Being attentive to the people around you, offering your help/support on a daily basis, knowing how to motivate and encourage to highlight the constructive side of things

## **AMÉLIORATION**

Viser une rétrospection face au chemin parcouru reflétant une progression ou un développement dans une approche pro-active et constructive. Mène à un sentiment d'accomplissement

## **IMPROVEMENT**

Aim for a retrospection of the path taken, reflecting progression or development in a proactive and constructive approach. Leads to a sense of accomplishment



## **COOPÉRATION**

S'entraider, collaborer pour réaliser des tâches, partager son opinion et son expertise, s'associer pour en tirer des bénéfices individuels et collectifs

## **COOPERATION**

Helping each other, collaborating to accomplish tasks, sharing opinions and expertise, joining forces to derive individual and collective benefits



## **OUVERTURE**

Être réceptif, flexible, curieux et humble, ce qui permet, notamment par des échanges, de se développer. Accepter la diversité et l'embrasser

## **OPEN-MINDEDNESS**

Being receptive, flexible, curious and humble, which allows, in particular through exchanges, for personal development. Accepting diversity and embracing it



## **ESPRIT D'ÉQUIPE**

Former un noyau social qui catalyse la fierté, l'inclusion, la solidarité et l'unité où chacun s'épaule et favorise le partage pour faire avancer l'ensemble du groupe

## **TEAM SPIRIT**

Form a social core that fosters pride, inclusion, solidarity and unity where everyone supports each other and encourages sharing to move the entire group forward

